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KGST-iilésszak 

Készülnek 
a záródokumentumok 

A KGST 27. ülésszaká-
nak harmadik napján, csü-
törtökön folytatta munkáját 
a tagállamok képviselőiből 
álló szerkesztő bizottság, 
amely előkészíti a záródo-
kumentumokat. A delegáci-
ók vezetői és tagjai a csü-
törtöki napot Csehszlovákia 
képviselőivel való találko-
zóra. kétoldalú tárgyalások-
ra és prágai városnézésre 
használták fel. Sor került a 
27. ülésszakon részt vevő 
küldöttségek munkajellegű 
találkozójára is 

A KGST 27. ülésszakának 

jegyzőkönyvét pénteken dél-
előtt írják alá a Cernin-pa-
lotában. 

Aleksze.i Koszigin szovjet 
kormányfő szerdán Prágá-
ban találkozott Fock Jenő 
miniszterelnökkel. A meleg, 
baráti légkörű találkozón 
eszmecserét folytattak a 
szovjet—magyar együttmű-
ködés kérdéseiről, valamint 
a két ország részvételéről a 
szocialista gazdasági integ-
ráció komplex programjának 
megvalósításában. 

Koszigin szovjet kor-
mányfő szerdán ugyancsak 

találkozott a KGST prágai 
ülésszakán részt vevő szá-
mos delegáció vezetőjével. 
Megbeszélést folytatott Piotr 
Jaroszewicz lengyel minisz-
terelnökkel, Carlos Rafael 
Rodriguez kubai miniszter-
elhök-helyettessel és Anton 
Vratusával, a jugoszláv szö-
vetségi végrehajtó tanács 
alelnökével. 

A megbeszéléseken a két-
oldalú együttműködés fej-
lesztésének távlatait, vala-
mint a KGST tevékenységé-
nek kérdéseit tárgyalták 
meg. ' 

Túlzás nélküli 
városközpont-építést 

A m 

Ülést tartott a Minisztertanács 
A kormány Tájékoztatási 

Hivatala közli: 
A Minisztertanács csütör-

tökön ülést tartott. 
A kormány jóváhagyólag 

tudomásul vette a külügymi-
niszter jelentését a Bolgár 
Népköztársaságban tett lá-
togatásáról. A tárgyalásokat 
a teljes nézetazonosság jel-
lemezte az összes megvita-
tott kérdésekben. A külügy-
miniszterek megelégedessel 
állapították meg, hogy a két 
nep testvéri barátsága és 
sokoldalú együttműködése 
állandóan fejlődik. 

A Minisztertanács meg-
hallgatta a fővárosi tanács 
elnökének tájékoztató jelen-
tését a főváros tavalyi fej-
lesztési terveinek végrehajtá-
sáról és az idei beruházási 
feladatokról. A korábbi 
évekhez viszonyítva színvo-
nalasabb volt a tervező és 
az előkészítő munka, javult a 
gazdaságosság és nőtt a ha-

tékonyság. A tanács tervei-
nek megvalósításához nagy-
mértékben hozzájárult, hogy 
a kormány jelentős összeget 
biztosított többletberuházá-
sokhoz. Ennek nyomán ja-
vult a tömegközlekedés és a 
közműellátás. Javult a fő-
város lakosságának ellátása 
is. A tanács erőfeszítéseit ez 
évben is elsősorban a lakás-
építkezésekre és az ezekhez 
kapcsolódó közmű- és intéz-
ményi ellátás biztosítására, 
a tömegközlekedés javítására 
összpontosítja. A Miniszter-
tanács a jelentést tudomá-
sul vette. 

A kormány megtárgyalta 
az építésügyi és városfejlesz-
tési miniszter és a Minisz-
tertanács Tanácsi Hivatala 
elnökének jelentését a túl-
zott igényű, költséges város-
központok létesítésének meg-
akadályozására tett intézke-
désekről, amelyekre a kor-
mány az elmúlt évben ha-

tározatot hozott. A Minisz-
tertanács a jelentést jóváha-
gyólag tudomásul vette. Fel-
hívta áz előterjesztőket, 
hogy az engedélyezési eljárás 
során továbbra is megfelelő 
szigorúsággal járjanak el; 
továbbá vizsgálják meg a fő-
városban a határozat végre-
hajtásának helyzetét, és er-
ről az év végéig számoljanak 
be. 

A külkereskedelmi minisz-
ter előterjesztése alapján a 
kormány — megállapítva, 
hogy a külföldi hivatalos ki-
állítások mind politikai, 
mind gazdasági szempontból 
egyaránt hasznosak külkap-
csolataink fejlesztésére — 
határozatot hozott, hogy a 
következő két évben mely 
országokban, milyen jellegű 
kiállításokon és vásárokon 
vegyenek részt a magyar 
külkereskedelmi szervek. 

A M i n i s z t e r t a n á c s e z u t á n 
egyéb ügyeket tárgyalt. 

Folyamszabályozás 
Szeged előtt 

Sajtótájékoztató a partfal építéséről 
Tegnap, csütörtökön dél-

előtt sajtótájékoztató volt az 
Alsótiszavidéki Vízügyi Igaz-
gatóság székházában a sze-
gedi partfal rekonstrukciójá-
ról. A beruházási programot 
'— amelynek összege 176 
millió 310 ezer forint, s ezt 
az OVH elnöke jóváhagyta 
— Kardos Imre igazgatóhe-
lyettes, főmérnök ismertette, 
és részletezte az építés sza-
kaszait. Hangsúlyozta, hogy 
Szeged esztétikai érdekei és 
árvízvédelmi biztonsága 
megköveteli, hogy a partfal 
rekonstrukciójának prog-
ramját a tervezettnél rövi-
debb idö alatt valósítsák 
meg. Ezt indokolja az a tény 
is. hogy Jugoszláviában jö-
vőre már működik az újbe-
csei duzzasztómű, amelynek 
hatása Csongrádig megemeli 
a vízszintet. 

A programot az előírástól 
eltérően nem négy, hanem 
két ütemben valósítják meg, 
annál is inkább, mert a 
munkákhoz több jelentős 
technológiai újítás is rendel-
kezésre áll már. Az idén a 
közúti hídtól a Lenin kör-
útig, a hajóállomásig végzik 
el a folyamszabályozási 
munkákat, rőzsepokrócozást, 
kőszórást, s ezzel lehetőség 
nyílik e partszakasz komp-
lett befejezésére még a ne-
gyedik ötéves tervben. Az 
új partfal megépítését pedig 
1977-re tervezik, 

A folyamszabályozási 
munka kiviteli terve már az 
ATIVIZIG rendelkezésére 
áll, és ismert a partfalra 
vonatkozó terv is, amelyet a 
Mélyépítési Tervező Vállalat 
készített. Elkészült a leendő 
szegedi partfal makettje is a 
Szegedi Tervező Vállalat ki-
vitelezésében. A modellt né-
hány napon belül kiállítja 
az ATIVIZIG a Bútorértéke-
sítő Vállalat Kárász utcai 
kirakatában. Az impozáns 
modellt több hónapon át te-
kinthetik meg az érdeklő-
dők. 

Az intenzív folyamszabá-
lyozási munkák tegnap kez-
dődtek meg, miután előzőleg 
elvégezték a szelvényméré-
seket, talajmechanikai vizs-

gálatokat. Az idén mintegy 
35 millió forint értékű mun-
kát végeznek 

A nagyarányú munkgt — 
amely Szeged szempontjából 
olyannyira fontos — teljes 
egészében az ATIVIZIG vég-
"zi, műszaki és technikai ap-
parátusával, szellemi felké-
szültségével, technikai, g^pi 
berendezésével. Az egész vá-
ros szeme előtt folyik majd 
ez a nagyarányú és látvá-
nyos építőmunka, miközben 
a régi alsó és felső partfal 

eltűnik, megváltozik, átadja 
helyét az újnak. A régi part-
falnak azonban nagy múlt-
ja, sok évtizedes története 
van, valóságos regénye, ame-
lyet kezdettől napjainkig ér-
demes nyomon követni.. A 
szegedi partfal regényéről 
lapunkban hamarosan cikk-
sorozatot közlünk, eredeti 
dokumentumok, levéltári 
iratok és visszaemlékezések, 
valamint ae ATIVIZIG ve-
zetőinek, mérnökeinek kész-
séges tájékoztatása alapján. 

Magyar-lengyel 
együttműködés 

Csütörtökön dr? Szekér gya&sra tfewsöba. MSnOak a 
Gyula nehézipari miniszter műanyag- es szintetikus-
vezetésével nehézipari dele- szál-gyártási ecvuttmékode-
gáció utazott egynapos tár- sí megállapodást. 

MSZMP-kül i t tsé j 
Finnországban 

Biszko Bélának, az 
MSZMP Politikai Bizottsá-
ga tagjának, a Központi Bi-
zottság titkárának a vezeté-
sével a Finn Kommunista 
Párt Központi Bizottságának 
a meghívására Helsinkibe 
érkezett a Magyar Szociá-
lista Munkáspárt küldöttsé-
ge. 

Az MSZMP-detegáeki tag-
jai az időszerű nemzetközi 
kérdésekről, valamint a két 
párt munkájáról és felada-
tairól tárgyalnak majd a 
Finn Kommunista Párt ve-
zetőivel. 

A pártküldöttség látoga-
tást tesz a finn testvérpárt 
lappföldi szervezeténél, és 

találkozik a helsrnfil A az 
uusimaai helyi pártszervezet 
képviselőivel is. 

Kongói 
miniszter 

hazánkban 
Péter János külügyminisz-

ter vendégekent tegnap reg-
gel rövid hivatalos látoga-
tásra hazánkba érkezett 
Charles-David Ganao. a 
Kongói Népi Köztársaság 
külügyminisztere. • 

Megásott 
a határ 

Medárd közeledtével végre esőt hoztak a felhők. Sze-
geden szerdán este kezdett esni az eső, és másnap délig 
— a meteorológiai állomáson mérték — 8,2 milliméter hul-
lott. Bár az eső országosnak mondható, körzetünkben sem 
egyformán esett. Baks és Sövényháza határában például 
száz milliméterrel hullott több csapadék*— valóságos fel-
hőszakadás volt szerdán délután is es csütörtökre virradó 
éjszaka is —, mint a város közvetlen környékén. Első ké-
pünkön: Kistelek határában kis tavakban allt a víz a ku-
koricatáblán tegnap, csütörtök délben. Nagyon száraz volt 
előtte a föld, kart feltehetően a lezúduló csapadék később 
sem jelent. — Gabonának, kapásoknak egész hónapos szi-
gorú szárazság után egyaránt jól jött az eső. Bár tegnap 
délelőtt is esett, a palántázókat a határban találtuk Sö-
vényházán is, Balástyán is, Forráskút és Domaszék hatá-
rahm is. Könnyebb esőben üttetni a palantát, mint száraz 
tdoLen külön is öntözni. 


